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7. AKTA ACTA Nº 7

Ogasun Batzordea  Comisión de Hacienda  

Batzar mota:   Ohikoa Sesión:   Ordinaria

Eguna:             2024-01-15 Día:         15-01-2024

Ordua:             09:15 Hora:       09:15

Tokia:              Loretope Aretoa Lugar:      Sala Loretope

Batzordeburua: Jabier Vitoria Roma Preside:   Jabier Vitoria Roma

Etorritakoak: Asistentes: 

Zinegotziak: Concejales y concejalas: 

Kerman Orbegozo Uribe

Ana Lopez Loiarte

Jon Insausti Maisterrena (9:25an atera da eta 9:55an
berriz sartu da)

Juan Ramon Viles Mitxelena

Ricardo Burutaran Ferre

Markel Ormazabal Gaztañaga (9:25an sartu da)

Ane Oyarbide Ochoa

Cristina Lage Manich

Vanessa Velez de Pablos

Arantza Gonzalez Garcia

Kerman Orbegozo Uribe

Ana López Loiarte

Jon Insausti Maisterrena (se retira a las 09:25 h y
se reincorpora a las 09:55 h)

Juan Ramón Viles Mitxelena

Ricardo Burutaran Ferré

Markel Ormazabal Gaztañaga (se incorpora a las
09:25 h)

Ane Oyarbide Ochoa

Cristina Lagé Manich

Vanessa Vélez de Pablos 

Arantza González García

Beste zinegotziak:  

Alkatea,  Eneko  Goia  Laso  (9:26an  sartu  da  eta
9:51an atera da)

Juan Karlos Izagirre Hortelano (9:30an sartu da eta
9:46an atera da)

Itziar  Iturri  Arrazola  (9:46an sartu  da bilerara  eta
9:51an sartu da)

Nekane Arzallus Iturriza  (9:51an sartu da bilerara
eta 9:54an atera da)

Maria  Jesus  Idoeta  Madariaga  (9:59an  sartu  da
bilerara)

Otros/Otras concejales:  

El Alcalde, Eneko Goia Laso (se incorpora a las
09:26 h y se retira a las 09:51 h)

Juan Karlos Izagirre Hortelano (se incorpora a las
09:30 h y se retira a las 09:46 h)

Itziar Iturri Arrazola (se incorpora a las 09:46 h y
se retira a las 09:51 h)

Nekane Arzallus Iturriza (se incorpora a las 09:51
h y se retira a las 09:54 h)

Maria Jesus Idoeta Madariaga (se incorpora a la
sesión a las 09:59 h)

Beste batzuk:  Otros/Otras:  
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Lioba Maiza Recondo, Kontuhartzailea.

Zigor  Egia  Lejardi,  Diruzaina  –  Finantza
Zuzendaria. 

Interventora, Lioba Maiza Recondo.

Zigor  Egia  Lejardi,  Tesorero  –  Director
Financiero.

Idazkaria:  Ane  Miren  Irizar  Gonzalez,  Idazkari

Nagusiak eskuordeturik.

Secretaria:  Ane  Miren  Irizar  González,  por

delegación de la Secretaria General.

BATZORDEBURUAK  bilkura  hasi  dela  adierazi

ondoren,  ondoko  GAI-ZERRENDA  hau  lantzeari

ekin diote: 

Declarada abierta la sesión por la PRESIDENCIA,

se  pasa  a desarrollar  el  siguiente  ORDEN DEL

DÍA:

1.-  2023ko  abenduaren  11an  izandako

bileraren akta irakurri eta onartzea, ontzat joz

gero.

1.- Lectura y aprobación, si procede, del acta

de la sesión celebrada el día 11 de diciembre

de 2023.

Bozketa egin  eta  aho batez  onartu  dute  6.  akta

2023ko  abenduaren  11an  egindako  bilerari

dagokiona.

Se aprueba,  por  unanimidad,  el  acta  número 6,

correspondiente a la sesión celebrada el día 11 de

diciembre de 2023.

2.-  Aurrekontu  transferentzien  eta  aldaketen

berri ematea.

2.-  Dar  cuenta  de  transferencias  y

modificaciones presupuestarias.

Jabier Vitoria jaunak eta Kerman Orbegozo jaunak

hitz egin dute puntu honetan. Esandakoak Bilkuren

Egunerokoan grabatu dira.

Intervienen en este punto el Sr. Vitoria Roma y el

Sr. Orbegozo Uribe, en los términos que resultan

de la grabación de la sesión incorporada al Diario

de Sesiones.

Batzordea jakitun geratu da. La comisión queda enterada.

3.-  Abala  ematea  Donostia  Sustapena  SA

sozietateari.

3.- Concesión de aval a la sociedad Fomento

de San Sebastián S.A, 

Zigor Egia jaunak gai honetako edukia azaldu du: El  Sr.  Egia  Lejardi  expone  el  contenido  de  la

propuesta:

Jabier Vitoria jaunak eta Zigor Egia jaunak hitz egin

dute.

Intervienen en este punto los Sres. Vitoria Roma y

Eguia Lejardi.

(9:25ean  Jon  Markel  Ormazabal  jauna  bilerara

sartu da)

(El  Sr.  Ormazabal  Gaztañaga se  incorpora  a  la

sesión a las 09:25 h)

Gaia bozkatu da, eta aldeko irizpena eman zaio,

honako boto hauekin:

Se procede a la votación del asunto, quedando el

mismo  dictaminado  favorablemente  con  los

siguientes votos:

- Aldeko botoak: 6 (4, EAJ-PNV; 2, PSE-EE).

- Aurkako botoak: 0. 

- Votos a favor: 6 (4, EAJ-PNV; 2, PSE-EE).

- Votos en contra: 0.
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- Abstentzioak: 5 (3, EH BILDU; 1, PP; 1, 

ELKARREKIN DONOSTIA).

- Abstenciones: 5 (3, EH BILDU; 1, PP; 1, 

ELKARREKIN DONOSTIA).

Esandako  guztiak  Bilkuren  Egunerakoan grabatu

dira. 

Todas las intervenciones se han realizado en los

términos que resultan de la grabación de la sesión

incorporada al Diario de Sesiones.

(9:25an Jon Insausti jauna bileratik atera da) (El Sr. Insausti Maisterrena se retira de la sesión a

las 09:26 h)

(9:26an Eneko Goia jauna bilerara sartu da) (El Sr. Goia Laso se incorpora a la sesión a las

09:26 h)

4.  -    Interpelazioa,  PP  taldeak  aurkeztua,  

zirkulazio zerga dela eta.

4.  - I  nterpelación, presentada por el Grupo PP,  

sobre el impuesto de circulaci  ón.  

Vanessa Velez andreak interpelazio hau irakurritzat

eman dute:

La Sra. Vélez de Pablos da por leída la siguiente

interpelación:

“Talde Popularraren bozeramaile Borja Corominas
Fisasek,  Udalbatzaren  Organo  Araudiaren  134.
artikuluak ematen duen babesa aintzakotzat hartu
eta  eta  zirkulazioaren gaineko zergaren inguruko
INTERPELAZIO  hau  aurkezten  dio  Eneko  Goia
Laso alkateari, Ogasun Batzordean aztertzeko.

JUSTIFIKAZIOA

Donostiako  Udaleko  Tokiko  Gobernu  Batzarrak
2024rako zergak eta tasak igotzeko proposamena
onartu  zuen  2023ko  abuztuan.  Proposamen
horrek, besteak beste, zirkulazio-zergaren % 4ko
igoera jasotzen du.

Duela gutxi, Mugikortasun Plana aurkeztu du Udal
Gobernuak.  Plan  horren  bidez,  Donostia
erdialdeko  kale  gehienak  oinezkoentzat  izatea
lortu nahi da, eta horren ondorioz, ibilgailuek ezin
izango dute kale horietatik zirkulatu.

Hori dela eta, hau da gure

INTERPELAZIOA

1.  Udal  Gobernuak  zergatik  igotzen  du  urtero
zirkulazioaren gaineko zerga, ibilgailuak hiritik ez
zirkulatzea bada bere Udal Gobernuaren helburu
nagusia?

2.  Udal Gobernuaren ustez, neurri  hori  ez al da
neurriz kanpokoa, oinezkoentzako kaleak bakarrik
nahi  baditu  eta  ibilgailu  pribatuen  zirkulazioa
debekatu nahi badu?

3.  Udal  Gobernuak  ba  al  du  asmorik

“Borja  Corominas  Fisas, Portavoz del  Grupo
Popular, al  amparo  del  artículo  134  del
Reglamento  Orgánico  del  Pleno,  presenta  la
siguiente INTERPELACIÓN al  Alcalde,  D.  Eneko
Goia Laso, en la Comisión de Hacienda, sobre el
impuesto de circulación.

JUSTIFICACIÓN

La Junta de Gobierno Local del Ayuntamiento de
San  Sebastián  aprobó  en  agosto  de  2023  la
propuesta de subida de impuestos y tasas para
2024 que incluye, entre otros, un incrementos del
l impuesto de circulación del 4%.

Recientemente  se  ha  presentado  su  Plan  de
Movilidad en  el  que  se  persigue  la
peatonalización  de gran parte  de las calles  del
centro de San Sebastián, lo que supondrá que los
vehículos no puedan circular por estas calles. 

Por estos motivos presentamos la siguiente 

INTERPELACIÓN

1. ¿Cuáles son las razones  por las que cada
año el equipo de gobierno sube el impuesto de
circulación  cuando  su  objetivo  es  que  los
vehículos no circulen por la ciudad?

2. ¿No  consideran  esta  medida
desproporcionada  cuando  solo  quieren  calles
peatonales y prohibir la circulación de vehículos
privados?

3. ¿Tienen intención de reducir el impuesto de
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zirkulazioaren  gaineko  zerga  murrizteko,  hain
zuzen ere oinezkoentzako bihurtuko diren kaleen
proportzioan?

4. Erantzuna ezezkoa bada, zergatik?

5.  Donostiako  erdigunea  oinezkoentzako  eremu
bihurtu  ondoren,  Udal  Gobernuak  ba  al  du
asmorik  eragindako  eremuetan  bizi  diren
pertsonei zirkulazio-zerga murrizteko?

6. Erantzuna ezezkoa bada, zergatik?

Donostian, 2024ko urtarrilaren 5ean

Borja Corominas Fisas,
Alderdi Popularreko bozeramailea”

circulación en proporción a las calles que se van
a peatonalizar?

4. En caso negativo ¿Cuáles son las razones?

5. ¿Tienen  intención  de,  una  vez
peatonalizado el centro de San Sebastián, reducir
el impuesto de circulación a los residentes en las
zonas afectadas?

6. En caso negativo ¿Cuáles son las razones?

En San Sebastián, a 5 de enero de 2024

Borja Corominas Fisas
Portavoz del Partido Popular”

Kerman  Orbegozo  jaunak  eta  Vanessa  Velez

andreak hitz egin dute puntu honetan. Esandakoak

Bilkuren Egunerokoan grabatu dira.

Intervienen el Sr. Orbegozo Uribe y la Sra. Vélez

de  Pablos, en  los  términos  que  resultan  de  la

grabación de la  sesión  incorporada al  Diario  de

Sesiones.

(9:30ean  Juan  Karlos  Hortelano  jauna  bilerara

sartu da)

(El Sr. Izagirre Hortelano se incorpora a la sesión a

las 09:30 h)

5.  -   Interpelazioa, PP Taldeak aurkeztua, 2023ko  

aurrekontua gauzatzeari buruzkoa.

5.  - I  nterpelación, presentada por el Grupo PP,  

sobre  la ejecuci  ón presupuestaria  de 2023.  

Vanessa Velez andreak interpelazio hau irakurritzat

eman du:

La Sra. Vanessa Vélez da por leída la siguiente

interpelación:

“Vanesa  Vélez  De  Pablos  Talde  Popularreko
zinegotziak,  Udalbatzaren  Araudi  Organikoaren
134.  artikuluaren  babesean,  2023ko  aurrekontua
gauzatzeari  buruzko  INTERPELAZIO  hau
aurkezten dio Eneko Goia Laso alkateari, Ogasun
Batzordean aztertzeko.

JUSTIFIKAZIOA

Udal-gobernu honek beti  azpimarratzen du bere
kudeaketaren  gardentasuna,  eta  harritu  egiten
gaitu  aurrekontua  gauzatzearen  inguruko  azken
hiruhileko  eta  behin  betiko  datuak  Udalaren
webgunean  eskuragarri  ez  egoteak,  baita
informazio  hori  udal  korporazioa  osatzen  dugun
gainerako talde politikoei bidali ez izanak.

Gardentasun-falta  nabarmena  izateaz  gain,
oposizioak bere kontrol-lana modu egokian egitea
eragozten du.

Hori dela–eta, honako interpelazio hau aurkezten
dugu:

INTERPELAZIOA

“Vanesa  Vélez  De  Pablos,  Concejala  del  Grupo
Popular,  al  amparo  del  vigente  artículo  134  del
Reglamento  Orgánico  del  Pleno,  presenta  la
siguiente INTERPELACIÓN al Alcalde, D. Eneko
Goia Laso, en la Comisión de Hacienda, sobre  la
ejecución presupuestaria  de 2023.

JUSTIFICACIÓN

Ya que este Gobierno municipal siempre habla de
la  transparencia  en  su  gestión,  nos  sorprende
que  la  ejecución  presupuestaria  trimestral  y
definitiva de los últimos datos no esté disponible
en la web del Ayuntamiento, ni se nos facilite a
los demás grupos políticos que componemos la
corporación.

No solo es una flagrante falta de transparencia,
sino que además, impide el normal ejercicio de la
labor de control de la oposición.

Por esos motivos presentamos la siguiente:

INTERPELACIÓN
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1 Gobernu  Taldeak  zergatik  ez  du
informazio  hori  Udalaren  webgunean
argitaratzen?

2 Udal  Gobernuak  zergatik  ez  die
informazio  hori  garaiz  eta  behar  bezala  ematen
Udal  Gobernua  osatzen  ez  duten  gainerako
taldeei?

3 Udal Gobernuak ba al du asmorik 2024ko
aurrekontu-proiektua aurkeztu aurretik?

4 Hala bada, noiz?

5 Erantzuna ezezkoa bada, zergatik?

6 Udal Gobernuak ba al du asmorik 2024ko
ekitaldiko  hiruhileko  aurrekontu-betearazpena
garaiz eta behar bezala aurkezteko?

Donostian, 2024ko urtarrilaren 3an.

Vanesa Velez de Pablos,
PP udal taldeko zinegotzia.”

1 ¿Cuáles  son  los  motivos  por  los  que  el
Equipo de Gobierno  no publica esta información
en la web municipal ?

2 ¿Cuales  son  los  motivos  por  los  que  el
Gobierno Municipal  no facilita dicha información
en tiempo y forma a los grupos que no componen
dicho Gobierno?

3 ¿Tiene el Gobierno Municipal  intención de
facilitarnos  esa  información  antes  de  la
presentación  del  proyecto  presupuestario  de
2024?

4 En caso afirmativo, ¿cuándo?

5 En caso negativo, ¿por qué?

6 ¿Tiene  el  Gobierno  Municipal  la  intención
de  presentar  la  ejecución  presupuestaria
trimestral en el ejercicio 2024 en tiempo y forma?

En San Sebastián, a 3 de enero de 2024

Vanesa Vélez De Pablos 
Concejala Grupo Municipal PP”

Kerman  Orbegozo  jaunak  hitz  egin  du  puntu

honetan.  Esandakoak  Bilkuren  Egunerokoan

grabatu dira.

Interviene el Sr. Orbegozo Uribe, en los términos

que  resultan  de  la  grabación  de  la  sesión

incorporada al Diario de Sesiones.

6.  -    Interpelazioa, EH BILDU taldeak aurkeztua,  

Donostiako EAG zerbitzuari buruzkoa.

6.  - I  nterpelación, presentada por el Grupo EH  

BILDU, sobre el servico del PAC en Donostia. 

Juan Karlos Izagirre jaunak azaldu du interpelazio

hau:

El  Sr.  Izagirre  Hortelano  presenta  la  siguiente

interpelación:

“Juan Karlos Izagirre Hortelanok, EH BILDU udal
taldeko  zinegotziak,  Udalbatzaren  Araudi
Organikoaren 134. artikuluak ematen dion aukera
baliatuz,  Donostiako  Parte  Zaharreko  anbulatorio
berrian ireki nahi zen EAG/PAC zerbitzuari buruzko
INTERPELAZIO  hau  aurkezten  dio  Eneko  Goia
Laso  alkate jaunari, hari  buruzko  azalpenak
Ogasun Batzordean eman ditzan.

JUSTIFIKAZIOA

2015ean  Osakidetzari  aurkeztu  zitzaion  Parte
Zaharreko  eraikinaren  barruan  kokatuko  zen
anbulatorio  berriaren  aurreproiektua.  Bertan
aurreikusten  zen  orain  Bengoetxea  kalean
dagoen EAG/PAC zerbitzua bertan eskainiko zela.
Horretarako  anbulatorio  berrirako  Arrandegi
eraikinaren  beheko  solairuan  800  m2  azalerako
gunea  erreserbatzen  zen.  Aldamar  kaletik  bi
sarrera  aurreikusiz,  bata  anbulatoriorako  eta
bestea  EAG/PACerako.  Beti  ere,  lehen  Arretako

“Juan  Karlos  Izagirre  Hortelano,  concejal  del
Grupo  Municipal  EH  BILDU,  en  uso  de  lo
determinado por  el  artículo  134 del  Reglamento
Orgánico del Pleno, presenta ante el sr. alcalde D.
Eneko Goia Laso la siguiente INTERPELACIÓN,
relativa  al  PAC  de  San  Sebastián,  para  su
tratamiento en la Comisión de Hacienda.

JUSTIFICACIÓN

En  2015  se  presentó  a  Osakidetza  el
anteproyecto  del  nuevo  ambulatorio  que  se
ubicaría dentro del edificio de la Parte Vieja. En
ella  se  preveía  la  prestación  del  servicio  PAC
ubicado actualmente en la calle Bengoetxea.
Para ello se reservaba una superficie de 800 m2

en la planta baja del edificio Pescadería para el
nuevo  ambulatorio.  Se  preveían  dos  accesos
desde la calle Aldamar, uno para el ambulatorio y
otro  para  el  PAC.  Los  servicios  de  Atención
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zerbitzuak  izanik  bien  arteko  barne-lotura
mantenduz,  baina   EAG/PAC  zerbitzuak  dituen
ezaugarriengatik  (lan  egunak,  ordutegiak,
paziente  motak,  arrisku  posibleak...)  bi  sarrera
ezberdinekin.

Kontuan hartu behar da Bengoetxea kalean gaur
egun 300 m2 inguruko azalera dutela, eta tartean
lau  gela  dituztela  pazienteak  artatzeko,  bi
medikuentzako eta bi erizainentzako.

2015eko  proiektuaren  helburua,  zerbitzu  honek
azpiegitura eta baliabide egokiagoak izatea zen;
eta  aukera  paregabea  eskaintzen  zigun
anbulatorio  berriak,  eraikina  eta  anbulatorio
beraren  distribuzioak  erabakitzeko  baitzeuden.
Kontuan  hartu  ziren  ere  EAG/PACeko  langileek
egindako proposamenak,  beraiek  baitira  dauden
gabeziak  eta  beharrak  ondoen  ezagutzen
dituztenak.

Proiektuak  Osakidetzaren  oniritzia  izan  zuen,
Darpon Jauna sailburuarekin adostu genituenak,
eta  2017rako  anbulatorio  berria  eta  EAG/PAC
zerbitzuak irekita egongo zirela aurreikusten zen.

2015eko  udal-gobernu  aldaketarekin,  Arrandegi
eraikinean  aldaketa  ugari  planteatu  ziren,  baita
anbulatorioan ere. Arrazoi ezberdinengatik, epeak
atzeratzen  hasi  ziren  eta  anbulatorioaren
distribuzioa  erabat  aldatu  da,  batez  ere  beheko
solairuan,  espazioa murriztu  bait  da;  800 m2tik,
280m2ra  pasa  dira  anbulatoriorako
erreserbatutako espazioa.  Sarrerako ate bat  ere
desagertzen da, ate berdina ezarriz anbulatorioa
eta  EAG/PAC  zerbitzurako.  280  m2  hauek
elkarbanatu  behar  dituzte  EAG/PAC  zerbitzuak,
anbulatorioko harrera guneak eta estrakzio gelak.
EAG/PACean  pazienteak  artatzeko  gelak  era
gutxitu  egiten  dira,  bi  bakarrik  utziz  (orain
Bengoetxea kalean lau dituztela  gogoratu  behar
da). 

Office  oso  txikia  eta  desegokia  izatetik  aparte,
3.solairuan  aurreikusten  da,  harrera  gunea  eta
atentzio  geletatik  oso  urruti,  honek  suposatzen
duen guztiarekin. Sarrera bateratuak ere aukerak
ematen  ditu  EAG/PACeko  pazienteak
anbulatorioko  beste  guneetara  joateko,  arrisku
egoerak sortuz.

Orokorrean zerbitzu hau guztiz kaltetua ateratzen
da  proiektu  honekin,  bai  langileen  lan-
baldintzetan, eta baita herritarrei eskainiko zaien
zerbitzuaren kalitatean ere.

Horregatik  guztiarengatik,  behean  sinatzen  duen
zinegotziak honako INTERPELAZIO hau egiten du:

Primaria serían los que mantienen una relación
interna  entre  ambos,  pero  dadas  las
características del PAC (días de trabajo, horarios,
tipos  de  pacientes,  posibles  riesgos...)  era
necesario  disponer  de  dos  entradas
independientes.

Se  debe  tener  en  cuenta  que  en  la  calle
Bengoetxea  actualmente  disponen  de  una
superficie  aproximada  de  300  m2,  con  cuatro
habitaciones para atender a pacientes, dos para
médicos y dos para enfermeras.

El objetivo del proyecto de 2015 era dotar a este
servicio de unas infraestructuras y recursos más
adecuados, y nos ofrecía una oportunidad única,
ya  que  la  distribución  tanto  del  propio  edificio
como  del  nuevo  ambulatorio  estaban  aún  por
determinar.  También  se  tuvieron  en  cuenta  las
propuestas realizadas por  el  personal  del  PAC,
que son quienes mejor conocen las carencias y
necesidades existentes.

El  proyecto  contó  con  el  visto  bueno  de
Osakidetza, que acordamos con el consejero Sr.
Darpon,  y  preveía  la  apertura  del  nuevo
ambulatorio y los servicios PAC para 2017.

Con el cambio de gobierno municipal de 2015 se
plantearon  numerosos  cambios  en  el  edificio
Pescadería,  también  en  el  ambulatorio.  Por
diferentes  motivos,  los  plazos  empezaron  a
retrasarse  y  la  distribución  del  ambulatorio  ha
cambiado radicalmente, sobre todo en la planta
baja, ya que se ha reducido el espacio, pasando
de  800  m2 a  280m2 el  espacio  reservado  al
ambulatorio.  Desaparece  también  uno  de  las
puertas de entrada, por lo que el ambulatorio y el
PAC  deben  compartir  acceso.  Estos  280  m2

deberán  ser  compartidos  entre  el  servicio  de
PAC, la recepción del ambulatorio y las salas de
extracción.  En  el  PAC  se  reducen  las
habitaciones de atención al paciente dejando sólo
dos  (ahora  hay  que  recordar  que  disponen  de
cuatro en la calle Bengoetxea).

El  office,  que se  prevé  en la  3ª  planta,  resulta
muy pequeño e inadecuado, muy lejos de la zona
de recepción y de los cuartos de atención, con
todo  lo  que  esto  supone.  El  acceso  unificado
permite también que los y las pacientes del PAC
se  desplacen  a  otras  áreas  del  ambulatorio,
generando situaciones de riesgo.

En  general,  este  servicio  se  ve  gravemente
afectado  por  este  proyecto,  tanto  en  las
condiciones de trabajo del personal como en la
calidad  del  servicio  que  se  ofrecerá  a  la
ciudadanía.

Es por ello por lo que el concejal abajo firmante
presenta la siguiente INTERPELACIÓN:
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INTERPELAZIOA

-  Zer dela eta  Udal Gobernuak ontzat eman ditu
anbulatoriorako  eta  EAG/PACeko  planteatzen
diren baldintza berri hauek?

-  Udal gobernua jabetzen al da aldaketa hauekin
EAG/PACek  emango  duen  zerbitzuaren  kalitatea
eta  langileen  lan-baldintzak  okerrera  egingo
dutela?

- Udal Gobernua bildu al da langileekin honi buruz
hitz  egiteko eta  bere kezkak eta  proposamenak
jasotzeko?

-  Ikusita  proiektua  aurrera  doala  aipatutako
gabeziekin, ze irtenbideak aurreikusten ditu Udal
Gobernuak  Donostiak  behar  duen  EAG/PAC
zerbitzua  kalitatezkoa  izan  dadin?  Planteatu  da
kokapena beste bat izatea? Bengoetxean kalean
mantendu edo beste anbulatorio batera eramatea
Parte Zaharrekoa EAG osagarri gisa mantenduz?

Donostia, 2024ko urtarrilaren 4ean

Juan Karlos Izagirre Hortelano
EH BILDU udal taldeko zinegotzia”

INTERPELACIÓN

- ¿Por  qué el  Gobierno  Municipal  ha dado por
buenas  estas  nuevas  condiciones  que  se
plantean para el ambulatorio y el PAC?

-  ¿Es consciente el  Gobierno Municipal  de que
con  estos  cambios  empeorará  la  calidad  del
servicio que va a prestar el PAC y las condiciones
laborales de las y los trabajadores?

- ¿Se ha reunido el Gobierno Municipal con las y
los trabajadores para hablar de ello y recoger sus
inquietudes y propuestas?

-  ¿Qué soluciones prevé el  Gobierno Municipal
para  que  el  servicio  PAC  que  necesita  San
Sebastián sea  de calidad,  a  la  vista  de que el
proyecto avanza con las carencias mencionadas?
¿Se  plantea  una  ubicación  alternativa?
¿Mantenerlo en la calle Bengoetxea o trasladarlo
a  otro  ambulatorio  manteniendo  como  PAC
complementario el de la Parte Vieja?

San Sebastián, 4 de enero de 2024

Juan Karlos Izagirre Hortelano,
concejal del grupo municipal EH BILDU”

Juan Carlos Izagirre jaunak eta Eneko Goia jaunak

hitz egin dute puntu honetan. Esandakoak Bilkuren

Egunerokoan grabatu dira.

Intervienen  en  este  punto  los  Sres.  Izaguirre

Hortelano  y  Goia  Laso,   en  los  términos  que

resultan de la grabación de la sesión incorporada

al Diario de Sesiones.

(09:46an Juan Karlos Izagirre jauna bileratik atera

da eta Itziar Iturri andrea sartu da)

(El Sr. Izagirre Hortelano se retira de la sesión y se

incorpora la Sra. Iturri Arabolaza)

* * * * * * * *

Bertaratutako  guztien  adostasunaz,

batzordeburuak gaien ordena aldatzea erabaki du

eta, ondoren, 9.4. gaia  aztertuko da.

Con la conformidad de todos los y las presentes, el

Presidente decide alterar el orden de tratamiento

de los asuntos y a continuación se pasa a tratar  el

asunto n.º 9.4.

* * * * * * * *

9.4.- Galdera, EH BILDU taldeak aurkeztua, San

Martin merkatuaren eraberritzea dela eta.  

9.4.-  Pregunta,  presentada  por  el  Grupo  EH

BILDU,  sobre  la  renovación  del  mercado  de

San Martin.  

Itziar Iturri  andreak galdera hau irakurritzat eman

du:

La Sra. Iturri  Arabolaza da por leída la siguiente

pregunta:

“Itziar  Iturri  Arrazolak,  EH  BILDU  udal  taldeko “Itziar Iturri Arrazola, concejala del Grupo Municipal
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zinegotziak,  Udalbatzaren  Araudi  Organikoaren
135. artikuluak ematen dion aukera baliatuz, San
Martin merkatuaren eraberritzeari buruzko galdera
egiten  dio  Ane Oyarbide  zinegotzi  andreari,  hari
buruzko  azalpenak  Gune  Publikoen  Batzordean
eman ditzan.

JUSTIFIKAZIOA

Prentsan irakurri dugunez San Martin merkatuaren
egungo  espazioa  eraberritu  behar  dute,  eta  lan
horiek  egiteko,  merkatua  Easo  kaleko  12.
zenbakiko  lokalera  lekualdatuko  da  2024ko
urtarrilean.

Eraberritzea egin behar du merkatuak, espazioaren
lagapenaren  kontratuan  zehazten  baita  lagapena
hasi eta hamabost urtera modernizatu egin behar
dela.  Epemuga hori  pandemia garaian bete zen,
eta horregatik atzeratu da orain arte.

Zuzeneko  informaziorik  ez  dugunez,  behean
sinatzen  duen  zinegotziak  honako  GALDERA
hauek egiten ditu:

– Zenbat denboraz egongo dira merkatariak
Easo kaleko egoitzan? 

– Nola kokatuko dira saltoki ezberdinak Easo
kaleko egoitzan? Banaketa honen planoak ikus al
ditzakegu? 

– Zenbateko kostua izango dute San Martin
merkatuaren eraberritze lanek? Kostu horren zein
portzentaje  dagokio  Udalari?  Finantzaketaren
%100a  ez  badagokio  Udalari,  nori  dagokio
Udalaren  ekarpena  osatzea  eta  zein
proportzio/baldintzetan?

– San  Martin  merkatuaren  eraldaketarako
planik badago, aurkeztuko al digu Udal Gobernuak
plan hori gainerako udal taldeei?

Donostian, 2024ko urtarrilaren 4an

Itziar Iturri Arrazola
EH Bildu udal taldeko zinegotzia”

de  EH  BILDU,  al  amparo  del  artículo  135  del
Reglamento  Orgánico  del  Pleno,  presenta  la
siguiente  interpelación  relativa  a  la  reforma  del
mercado de San Martín a la concejala delegada
Ane Oyarbide, para su tratamiento en la Comisión
de Espacios Públicos.

JUSTIFICACIÓN

Tal  y  como  hemos  leído  en  prensa,  el  espacio
actual  del  mercado  San  Martín  debe  ser
reformado, para lo cual el mercado se trasladará al
local de la calle Easo nº 12 en enero de 2024.

El mercado debe acometer una reforma, ya que en
el contrato de cesión del espacio se especifica que
debe modernizarse quince años después del inicio
de la cesión. Este plazo venció en la época de la
pandemia, por lo que se ha retrasado hasta ahora.

A falta de información directa, la concejala abajo
firmante formula las siguientes PREGUNTAS:

– ¿Cuánto  tiempo  permanecerán  los
comerciantes en la sede de la calle Easo?

– ¿Cómo se ubicarán los diferentes puestos en
la  sede  de  la  calle  Easo?  ¿Podemos  ver  los
planos de esta distribución?

– ¿Cuánto costará la reforma del mercado San
Martín?  ¿Qué  porcentaje  de  dicho  coste  le
corresponde al Ayuntamiento? Si el 100 % de la
financiación no corresponde al Ayuntamiento,  ¿a
quién  corresponde  complementar  la  aportación
municipal y en qué proporción/condiciones?

– Si  existe  un  plan  de  transformación  del
mercado San Martín, ¿nos presentará el Gobierno
Municipal  dicho  plan  al  resto  de  grupos
municipales?

San Sebastián, 4 de enero de 2024.

Itziar Iturri Arrazola
concejala del grupo municipal EH Bildu”

Itziar Iturri andreak eta Eneko Goia jaunak hitz egin

dute puntu  honetan. Esandakoak  Bilkuren

Egunerokoan grabatu dira.

Intervienen en este punto la Sra. Iturri Arabolaza y

el Sr. Goia Laso, en los términos que resultan de la

grabación de la  sesión  incorporada al  Diario  de

Sesiones.

* * * * * * * *

Jarraian, deialdiak gaiak aztertzeko aurreikusi duen

hurrenkerari ekin diote berriro. 

A continuación, se retoma el orden de tratamiento

de los asuntos previsto en la convocatoria.
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* * * * * * * *

(9:51ean Eneko Goia jauna eta Itziar Iturri bileratik

atera dira; Nekane Arzallus bilerara sartu da)

(El  Sr.  Goia  Laso  y  la  Sra.  Iturri  Arabolaza  se

retiran a las 09:51; se incorpora la Sra. Arzallus

Iturriza)

7.  -    Galderak,  EH  BILDU  Taldeak  aurkeztuak,  

hasiera batean The English School-i lagatako

ekipamenduko  lurzatian  udal  gobernuaren

jardueraren aurreikuspenari buruz.

7.  -    Pregunta,  presentadas  por  el  Grupo  EH  

BILDU,  sobre   previsi  ón  de  actuación  del  

gobierno  municipal  en  la  parcela  de

equipamiento  inicialmente  cedida  a  “The

English School”. 

Ricardo Burutaran jaunak azaldu du galdera hau: El  Sr.  Burutaran  Ferré  presenta  la  siguiente

pregunta:

“EH  BILDU  udal  taldeko  zinegotzi  Ricardo
Burutaran Ferrék, Udalbatzaren Organo Araudiaren
135. artikuluak ematen duen babesa aintzakotzat
hartu  eta  udal gobernuak «The English School»i
lagatako  lursailean  zer  egiteko  asmoa  duen
jakiteko  GALDERA  hauek  egin  behar  dizkio
alkateari,  Ogasuneko  Batzordean  AHOZ
ERANTZUTEKO hark.

JUSTIFIKAZIOA

2018ko  otsailaren  16an,  administrazio-
espedientea hasteko eskaera aurkeztu zuen The
English  School  Sociedad  Cooperativa
sozietateak,  Otxoki  pasealekuan  komunitate
ekipamendutarako  den  lursailean  (katastroko
8596041  lursaila)  ikastetxea  eraikitzeko
eskubidea lizitatzeko. Aipatutako lursaila HAPOko
"IN.Baratzategi"  hirigintza-eremuan sartuta dago,
eta  "g.00  Komunitate  Ekipamendu"  kalifikazioa
du.

Eskatutako  administrazio-espedienteari  ekin  eta
izapidetu ondoren, ikastetxe hari jabari publikoko
10.000  m²-ko  lursail  bat  partikular  erabiltzeko
emakida  ematea  erabaki  zuen  Tokiko  Gobernu
Batzarrak.   

Orain  dela  gutxi  jakin  dugu,  ordea,  aipatutako
lursailean  ikastetxea  eraikitzeari  uko  egin  diola
jakinarazi  diola  The  English  Schoolek  Udalari,
egun  eskolak  ematen  ari  diren   etxea  erosteko
akordioa lortu duela eta. 

Hori dela eta, hauek dira nire GALDERAK:
 

1.-  Aipatutako  ekipamendu lursailean  ikastetxea
eraikitzeari  uko  egin  diotela  jakin  eta  gero,
ekipamendutarako  lursail  horri  zer  erabilera
emateko  asmoa  edo  aurreikuspena  du  udal
gobernuak?  Hala  badagokio,  zer  denbora

“Ricardo  Burutaran  Ferre,  concejal  del  grupo
municipal de EH BILDU, al amparo del artículo 135
del Reglamento Orgánico de Pleno, presenta las
siguientes PREGUNTAS PARA SU RESPUESTA
ORAL al   Alcalde,  en la Comisión de Hacienda,
sobre  la  previsión  de  actuación  del  gobierno
muncipal  con  la  parcela  de  equipamiento
incialmente cedida a “The English School”

JUSTIFICACIÓN

Con fecha 16 de febrero de 2018,  The English
School  Sociedad Cooperativa  presenta  solicitud
de incoación de expediente administrativo para la
licitación de un derecho que permita la edificación
de un nuevo centro docente  sobre la parcela de
equipamiento comunitario situada en el Paseo de
Otxoki s/n, que se corresponde con la parcela ca-
tastral 8596041. La citada parcela está calificada
como  “g.00  Equipamiento  Comunitario”  incluida
en  el  Ámbito  Urbanístico  “IN.  Baratzategi”  del
PGOU.

Tras la incoación y tramitación del expediente ad-
ministrativo solicitado, la Junta de Gobierno Local
aprobó  conceder  al  citado  centro  educativo  la
concesión de dominio público para la utilización
privativa de una parcela de 10.000 m².   

Sin embargo, recientemente hemos tenido cono-
cimiento de que The English School ha comuni-
cado al Ayuntamiento su renuncia a construir el
colegio en la citada parcela el colegio previsto al
haber alcanzado un acuerdo para comprar la villa
en la que actualmente imparten clases. 

   
Por ello, el concejal que suscribe presenta las si-
guientes PREGUNTAS:

1.- Una vez comunicada la renuncia a construir
un centro  educativo  sobre  la  citada  parcela  de
equipamiento,  ¿qué  intenciones  o  previsiones
maneja el gobierno municipal sobre usos a dar a
la citada parcela de equipamiento? En su caso,

9/14



Ogasuna Batzordea
Comisión de Hacienda

aurreikuspen du?

Donostian, 2024ko urtarrilaren 5ean.

Sinatua: Ricardo Burutaran Ferré,
EH BILDU udal taldeko zinegotzia.”

¿que previsiones temporales maneja?. 

En Donostia, a 5 de enero de 2024

Fdo.: Ricardo Burutaran Ferré
Concejal del Grupo Municipal  de EH BILDU”

Ricardo  Burutaran  jaunak  eta  Nekane  Arzallus

andreak hitz egin dute puntu honetan. Esandakoak

Bilkuren Egunerokoan grabatu dira.

Intervienen en este punto el Sr. Burutaran Ferré y

la  Sra.  Arzallus  Iturriza,   en  los  términos  que

resultan de la grabación de la sesión incorporada

al Diario de Sesiones.

(9:54 Nekane Arzallus andrea bileratik atera da) (La Sra. Arzallus Iturriza se retira de la sesión a las

09:54 h)

8.  -    Galdera,  EH  BILDU  taldeak  aurkeztua,  

kontribuzio bereziei buruz. 

8.  -    Pregunta,  presentada  por  el  Grupo  EH  

BILDU, sobre contribuciones especiales. 

Jabi Vitoria jaunak azaldu du galdera hau: El  Sr.  Vitoria  Roma  presenta  la  siguiente

pregunta:

“EH  BILDU  udal  taldeko  zinegotzi  Jabier  Vitoria
Romak,  Udalbatzaren  Organo  Araudiko  135.
artikulua oinarri, GALDERA hau egiten dio Kerman
Orbegozori,  Pertsonak, Ekonomia eta Aurrekontua
kudeatzeko  zinegotzi  ordezkariari, Ogasuneko
Batzordean bertan erantzun dezan.

JUSTIFIKAZIOA

Abenduaren  6an  administrazio-erreklamazio  bat
erregistratu  da,  Prebentzio,  Su  Itzaltze  eta
Salbamenduko  Udal  Zerbitzuan  benetako
inbertsioak  egiteko  kontribuzio  bereziaren  bidez
jasotako kopuruak eskatuz. 

GALDERAK

• 2019tik  2023ra  bitartean  (biak  barne),
SPEISa  handitzeagatik  edo  hobetzeagatik
egindako kontribuzio berezia urtero jasotzen duen
partidan bildutako diru-kopuruak zeintzuk dira?

• Zeintzuk  dira  2019tik  2023ra  bitarteko
ekitaldietan  (biak  barne)  SPEISen  egindako
inbertsio  errealei  dagozkien  urtean  exekututako
diru-kopuruak? 

Donostia, 2023ko urtarrilaren 5ean

Jabier Vitoria Roma
EH Bildu udal taldeko zinegotzia”

“El concejal del grupo municipal EH BILDU, Jabier
Vitoria  Roma,  al  amparo  del  artículo  135  del
Reglamento  Orgánico  del  Pleno  formula  la
siguiente  PREGUNTA  a  Kerman  Orbegozo,
concejal  delegado  de  Gestión  de  Personas,
Gestión  Económica  y  Presupuestaria,  para  su
respuesta en la Comisión de Hacienda.

JUSTIFICACIÓN

Con  fecha  6  de  diciembre  se  registró  una
reclamación  administrativa  en  el  Servicio
Municipal de Prevención, Extinción de Incendios
y  Salvamento  solicitando  que  se  concreten  las
cantidades recibidas en concepto de contribución
especial para la realización de inversiones reales.

PREGUNTAS

• ¿Cuáles son las cantidades recaudadas en
la partida que recoge anualmente la contribución
especial  para  el  aumento  o  mejora  del  SPEIS
entre 2019 y 2023, ambos inclusive?

• ¿Cuáles  son  las  cantidades  ejecutadas
entre  los  ejercicios  de  2019  y  2023,  ambos
inclusive,  correspondientes  a  inversiones  reales
en el SPEIS?

San Sebastián, 5 de enero de 2024

Jabier Vitoria Roma
concejal del grupo municipal EH Bildu”

Javi  Vitoria jaunak eta Kerman Orbegozo jaunak

hitz egin dute puntu honetan. Esandakoak Bilkuren

Intervienen en este punto los Sres. Vitoria Roma y

Orbegozo Uribe  en los términos que resultan de la
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Egunerokoan grabatu dira. grabación  de la  sesión incorporada  al  Diario  de

Sesiones.

(9:55an Jon Insausti jauna bilerara sartu da) (El  Sr.  Insausti  Maisterrena  se  reincorpora  a  la

sesión a las 09:55 h)

(9:59an Maria Jesus Idoeta andrea bilerara sartu

da)

(La  Sra.  Idoeta  Madariaga  se  incorpora  de  la

sesión a las 09:59 h)

9.-  Bozeramaileen  Batzordeak  bidalitako

ekimenak, baldin bada.  

9.-  Iniciativas  remitidas,  en  su  caso,  por  la

Junta de Portavoces.  

9.1.-  Interpelazioa,  PP  taldeak  aurkezuta,

Euskara  Zerbitzutik  eskatutako  aurrekontu-

aldaketari buruzkoa. (Ekialdeko Barrutia)  

9.1.- Interpelación, presentada por el Grupo PP,

sobre la modificación presupuestaria solicitada

por el Servicio de Euskera. (Proyecto Distrito

Este)  

Vanessa Velez andreak interpelazio hau irakurritzat

eman du:

La Sra. Vélez de Pablos da por leída la siguiente

interpelación:

“Vanesa  Vélez  De  Pablos  Talde  Popularreko
zinegotziak,  Udalbatzaren  Araudi  Organikoaren
134.  artikuluaren  babesean,  Gizarte  Ekintzako
Zuzendaritzak  eskatutako  aurrekontu  aldaketari
buruzko  INTERPELAZIO  hau  aurkezten  dio
Eneko  Goia  Laso  alkateari,  Pertsonentzako
Zerbitzuen Batzordean aztertzeko.

JUSTIFIKAZIOA

Ogasun  Batzordean,  2023ko  azaroaren  13an
egindako bileran, aurrekontu-aldaketa baten berri
eman  zen,  619.01  "Ekialdeko  barrutiko
proiektuak"  aurrekontu-aplikazioa  guztira
38.698,16 €  murriztuz,  diru  hori  Euskara
Zerbitzuaren hainbat proiektutan erabiltzeko.

Ogasuneko zinegotzi ordezkariari aldaketa horren
arrazoiari  eta  destinoari  buruz  galdetu
zitzaionean,  erantzun  zigun  aurrekontu-partida
horien  ardura duten zinegotzi  ordezkariek argitu
beharko  ziguketela,  eskatutako  transferentziak
baino ez dituztelako egiten Ogasunean.

Hori dela–eta, honako interpelazio hau aurkezten
dugu:

INTERPELAZIOA

1 Gobernu  Taldeak  zergatik  erabaki  zuen
aurrekontu-aldaketa hori egitea?

2 Udal  Gobernuak  ba  al  du  asmorik
68.698,16 €  horiek  Euskara  Zerbitzuaren
proiektuetan nola gastatuko diren zehatz-mehatz
jakinarazteko  eta  Ekialdeko  barrutian  aipatutako
partida murriztu ahal izateko, zer proiektu ez diren

“Vanesa Vélez De Pablos,  Concejala del  Grupo
Popular,  al  amparo del  vigente artículo  134 del
Reglamento  Orgánico  del  Pleno,  presenta  la
siguiente INTERPELACIÓN al Alcalde, D. Eneko
Goia  Laso,  en  la  Comisión  de  Servicio a  las
Personas,  sobre  la  modificación  presupuestaria
solicitada por la Dirección de Acción Social.

JUSTIFICACIÓN

En la Comisión de Hacienda celebrada el 13 de
noviembre  de  2023  se  dio  cuenta  de  una
modificación  presupuestaria  disminuyendo  la
aplicación presupuestaria  619.01 “Proyectos del
Distrito  Este”  con  destino  varios  proyectos  del
Servicio de Euskera por un total de 38.698,16€.

Preguntado  al  Concejal  Delegado  de  Hacienda
sobre la razón de dicha modificación y su destino,
nos  respondió  que  debía  ser  los  Concejales
Delegados  responsables  de  dichas  partidas
presupuestarias los que tendría que aclarárnoslo,
ya que desde Hacienda se limitan a realizar las
transferencias solicitadas.

Por esos motivos presentamos la siguiente:

INTERPELACIÓN

1 ¿Cuáles  son  los  motivos  por  los  que  el
Equipo  de  Gobierno  decidió  realizar  dicha
modificación presupuestaria?

2 ¿Tiene  el  Gobierno  Municipal  la  intención
de informar al resto de la corporación de informar
pormenorizadamente  de cómo se van a gastar
los  68.698,16€  en  los  diferentes  proyectos  del
Servicio de Euskera y sobre qué proyectos en el
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egingo jakinarazteko?

Donostian, 2024ko urtarrilaren 4an.

Vanesa Velez de Pablos,
PP udal taldeko zinegotzia.”

Distrito Este no se van a realizar, por lo que se ha
disminuído la partida por dicho importe?
En San Sebastián, a 4 de enero de 2024

Vanesa Vélez De Pablos 
Concejala Grupo Municipal PP”

Jon Insausti jaunak eta Vanessa Velez andreak hitz

egin  dute puntu  honetan. Esandakoak  Bilkuren

Egunerokoan grabatu dira.

Intervienen  en  este  punto  el  Sr.  Insausti

Maisterrena  y  la  Sra.  Vélez  de  Pablos, en  los

términos que resultan de la grabación de la sesión

incorporada al Diario de Sesiones.

9.2.-  Interpelazioa,  PP  taldeak  aurkezuta,

Proiektu  eta  Obretako  Z12uzendaritzak

eskatutako  aurrekontu-aldaketari  buruzkoa.

(Sorleku parkea)  

9.2.- Interpelación, presentada por el Grupo PP,

sobre la modificación presupuestaria solicitada

por la Dirección de Proyectos y Obras. (Parque

Sorleku)  

Vanessa Velez andreak interpelazio hau irakurritzat

eman du:

La Sra. Vélez de Pablos da por leída la siguiente

interpelación:

“Vanesa  Vélez  De  Pablos  Talde  Popularreko
zinegotziak,  Udalbatzaren  Araudi  Organikoaren
134.  artikuluaren  babesean,  Gizarte  Ekintzako
Zuzendaritzak  eskatutako  aurrekontu  aldaketari
buruzko  INTERPELAZIO  hau  aurkezten  dio
Eneko  Goia  Laso  alkateari,  Pertsonentzako
Zerbitzuen Batzordean aztertzeko.

JUSTIFIKAZIOA

Ogasun  Batzordean,  2023ko  azaroaren  13an
egindako bileran, aurrekontu-aldaketa baten berri
eman  zen.  Hala,  601.10/22  «Sorleku  parkea»
aurrekontu-aplikazioa 134.000 € murriztu  zen,  bi
aurrekontu-partidara bideratzeko: bata, 643.02/22
«Azterlanak  eta  proiektuak»  izenekoa,  84.000
eurokoa,  eta,  bestea,  643.01  «Segurtasuna  eta
osasuna  koordinatzea»  izenekoa,  50.000
eurokoa.

Ogasuneko zinegotzi ordezkariari aldaketa horren
arrazoiari  eta  destinoari  buruz  galdetu
zitzaionean,  erantzun  zigun  aurrekontu-partida
horien ardura  duten  zinegotzi  ordezkariak  argitu
beharko  zigukeela,  eskatutako  transferentziak
baino ez dituztelako egiten Ogasunean.

Hori dela–eta, honako interpelazio hau aurkezten
dugu:

INTERPELAZIOA

1 Gobernu  Taldeak  zergatik  erabaki  zuen
aurrekontu-aldaketa hori egitea?

“Vanesa Vélez De Pablos,  Concejala del  Grupo
Popular,  al  amparo del  vigente artículo  134 del
Reglamento  Orgánico  del  Pleno,  presenta  la
siguiente INTERPELACIÓN al Alcalde, D. Eneko
Goia  Laso,  en  la  Comisión  de  Servicio a  las
Personas,  sobre  la  modificación  presupuestaria
solicitada por la Dirección de Acción Social.

JUSTIFICACIÓN

En la Comisión de Hacienda celebrada el 13 de
noviembre  de  2023  se  dio  cuenta  de  una
modificación  presupuestaria  disminuyendo  la
aplicación  presupuestaria  601.10/22  “Parque
Sorleku”en  134.000€  con  destino  dos  partidas
presupuestarias,  una  de  ellas  la  643.02/22
“Estudios y proyectos” por un importe de 84.000€
y  la  otra  la  643.01  “Coordinación  seguridad  y
salud” en 50.000€.

Preguntado  al  Concejal  Delegado  de  Hacienda
sobre la razón de dicha modificación y su destino,
nos  respondió  que  debía  ser  la  Concejal
Delegada  responsables  de  dicha  partida
presupuestarias los que tendría que aclarárnoslo,
ya que desde Hacienda se limitan a realizar las
transferencias solicitadas.

Por esos motivos presentamos la siguiente:

INTERPELACIÓN

1 ¿Cuáles  son  los  motivos  por  los  que  el
Equipo  de  Gobierno  decidió  realizar  dicha
modificación presupuestaria?
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2 Udal  Gobernuak  ba  al  du  asmorik
korporazioko  gainerako  kideei  jakinarazteko
zehatz-mehatz  segurtasun  eta  osasuneko  ohiko
lanen kontratuari  zergatik  ez  zitzaion  zenbateko
nahikoa esleitu?

3 Udal-gobernuak  ba  al  du  asmorik
"proiektuak eta obrak" programara transferitutako
84.000  euroekin  zer  azterlan  egingo  diren
jakinarazteko?

Donostian, 2024ko urtarrilaren 4an.

Vanesa Velez de Pablos,
PP udal taldeko zinegotzia.”

2 ¿Tiene  el  Gobierno  Municipal  la  intención
de informar al resto de la corporación de informar
pormenorizadamente  de la razón por la que no
se consignó por un importe suficiente el contrato
de  las  labores  habituales  de  coordinación  de
seguridad y salud?

3 ¿Tienen el Gobierno municipal la intención
de  informar  también  de  qué  estudios  se
realizarán  con  los  84.000€  transferidos  al
programa “proyectos y Obras”?

En San Sebastián, a 4 de enero de 2024

Vanesa Vélez De Pablos 
Concejala Grupo Municipal PP”

Ane Oyarbide andreak eta Vanessa Velez andreak

hitz egin dute puntu honetan. Esandakoak Bilkuren

Egunerokoan grabatu dira.

Intervienen  en  este  punto  las  Sras.  Oyarbide

Ochoa y  Vélez  de Pablos, en los  términos  que

resultan de la grabación de la sesión incorporada

al Diario de Sesiones.

9.3.-  Interpelazioa,  PP  taldeak  aurkezuta,

Gizarte  Ekintza  Zuzendaritzak  eskatutako

aurrekontu-aldaketari  buruzkoa.  (Etxez  etxeko

laguntza)  

9.3.- Interpelación, presentada por el Grupo PP,

sobre la modificación presupuestaria solicitada

por  la  Dirección  de  Acción  Social.  (Ayuda

domiciliaria)  

Vanessa Velez andreak interpelazio hau irakurritzat

eman du:

La Sra. Vélez de Pablos da por leída la siguiente

interpelación:

“Vanesa  Vélez  De  Pablos  Talde  Popularreko
zinegotziak,  Udalbatzaren  Araudi  Organikoaren
134.  artikuluaren  babesean,  Gizarte  Ekintzako
Zuzendaritzak  eskatutako  aurrekontu  aldaketari
buruzko  INTERPELAZIO  hau  aurkezten  dio
Eneko  Goia  Laso  alkateari,  Pertsonentzako
Zerbitzuen Batzordean aztertzeko.

JUSTIFIKAZIOA

Ogasun  Batzordean,  2023ko  azaroaren  13an
egindako bileran, aurrekontu-aldaketa baten berri
eman  zen  "Etxez  etxeko  laguntza"  eta
"Gizarteratzea"  aurrekontu-programen  artean  (bi
programa  horiek  Gizarte  Ekintzako
Zuzendaritzarenak  dira),  hain  zuzen  ere  "Lan
partekatuko  planerako  laguntzak"  eta  "Etxerik
gabeko  pertsonentzako  elikadura-laguntzak"
izeneko  aurrekontu-aplikazioetako  premia  gero
eta  handiagoei  aurre  egiteko.  Azken  bi
aurrekontu-aplikazio  horiek  "Gizarteratzea"
programaren barruan daude.

Ogasuneko zinegotzi ordezkariari aldaketa horren
arrazoiari  eta  destinoari  buruz  galdetu
zitzaionean,  erantzun  zigun  aurrekontu-partida

“Vanesa Vélez De Pablos,  Concejala del  Grupo
Popular,  al  amparo del  vigente artículo  134 del
Reglamento  Orgánico  del  Pleno,  presenta  la
siguiente INTERPELACIÓN al Alcalde, D. Eneko
Goia  Laso,  en  la  Comisión  de  Servicio a  las
Personas,  sobre  la  modificación  presupuestaria
solicitada por la Dirección de Acción Social.

JUSTIFICACIÓN

En la Comisión de Hacienda celebrada el 13 de
noviembre  de  2023  se  dio  cuenta  de  una
modificación  presupuestaria  entre  lo  programas
presupuestarios “Ayuda domiciliaria” e “Inserción
Social”,  ambos  programas  de  la  Dirección  de
Acción Social, para hacer frente al incremento de
las  necesidades  en  las  aplicaciones
presupuestarias destinadas a las “Ayudas al Plan
de  trabajo  compartido”  y  las  “Ayudas  de
alimentación  a  las  personas sin  hogar”,  ambas
dentro del programa “Inserción social”.

Preguntado  al  Concejal  Delegado  de  Hacienda
sobre la razón de dicha modificación y su destino,
nos  respondió  que  debía  ser  la  Concejala
Delegada  de  Servicios  Sociales  la  que  tendría
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horien ardura  duten  zinegotzi  ordezkariak  argitu
beharko  zigukeela,  eskatutako  transferentziak
baino ez dituztelako egiten Ogasunean.

Hori dela–eta, honako interpelazio hau aurkezten
dugu:

INTERPELAZIOA

1 Gobernu  Taldeak  zergatik  erabaki  zuen
aurrekontu-aldaketa hori egitea?

2 Udal gobernuak ba al du asmorik 480.02
«Arrisku-egoerei  aurre  egiteko  laguntzak»
partidan areagotutako 215.00 euroak eta 480.04
«Elikadura  laguntzak:  ostalaritza  zentroak»
partidan  areagotutako  26.880  euroak  zehatz-
mehatz nola gastatuko diren jakinarazteko?

Donostian, 2024ko urtarrilaren 4an.

Vanesa Velez de Pablos,
PP udal taldeko zinegotzia.”

que  aclarárnoslo,  ya  que  desde  Hacienda  se
limitan a realizar las transferencias solicitadas.

Por esos motivos presentamos la siguiente:

INTERPELACIÓN

1 ¿Cuáles  son  los  motivos  por  los  que  el
Equipo  de  Gobierno  decidió  realizar  dicha
modificación presupuestaria?

2 ¿Tiene  el  Gobierno  Municipal  la  intención
de informar al resto de la corporación de informar
pormenorizadamente cómo se van a gastar  los
215.000€  incrementados  en  la  partida  480.02
“Ayudas  situaciones  de  riesgo”2  y  los  26.880€
incrementados  en  la  partida480.04  “Ayudas
alimentación: centros hosteleros”

En San Sebastián, a 4 de enero de 2024

Vanesa Vélez De Pablos 
Concejala Grupo Municipal PP”

Maria Jesus Idoeta andreak andreak  hitz egin du

puntu honetan. Esandakoak Bilkuren Egunerokoan

grabatu dira.

Interviene en este punto la Sra. Idoeta Madariaga,

en los términos que resultan de la grabación de la

sesión incorporada al Diario de Sesiones.

---------------

Eta  bestelako  aztergairik  ez  dagoela,

batzordeburuak  goiburuan  adierazitako  eguneko

goizeko hamarrak eta zazpian amaitutzat jo du; eta

NIK,  idazkari  gisa,  horren  guztiaren  FEDE

EMATEN DUT.

Y no habiendo más asuntos, el presidente declara

terminada  la  sesión  a  las  diez  horas  y  siete

minutos  de  la  fecha  expresada  en  el

encabezamiento;  de  todo  lo  cual,  YO,  LA

SECRETARIA, DOY FE.

O.E./Vº Bº

BATZORDEBURUA / EL PRESIDENTE

Jabier Vitoria Roma
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